
Pomemben politični uspeh
»SZDL tudi vnaprej ne sme stati ob strani«

Beferemdum pomeni naLJu-
bljano izredno pomemben po-
litični uspeh, so mendli na
zadnji setfi izvršnega odbo-
ra ob&nske konference SZDL,
ko so stoipaj. s predsedniki
krajevnih organizacij SZDL
ocenjevali priprave In potek
referenduma. Vse družbeno-
poliblčne organizaoije, krajev-
ne sksupnosti, skupšdiina in
prosvetni delavci so se teme-
ljito pripravild na akcijo, ki
je bila glede na čas, v kate-
rem je bila izvedema, izredno
zahtema. Z vso odgovorno-
stjo so svoje delo opravMi fcu-
da krajevnl akcijski odfoori,
občinski in mestni aikcdjski
odbor. K uspehu so veliko
pripomogla tudi sredsbva ]av-
nega obvešCanja.

Ko so analiziraM vizroke,
zakaj je del občanov glasoval
protii oalroma niso prišli na
volišča, so meniM, da so vzro-
kd neudeležbe, neurejena
vprašanja, ki neposredmo pri-
zadevajo občane. Omenili so
urbandstičmi slstem, lokacij-
ska dovoljeinja, nedoslednost
pri plačevanju komuinalnega

prispevika, aromdacijo ln dvlg
življenjskih stroškov. Lahko
bd nažteli Se nezaupanje oto-
čanov, da zbrana sredstva ne
bodo namensko uporabdjeina,
sprejemanje otrok v vrtce po
zvezah ne pa po dotočenih
merilih, težiive z volilnlmi
Imeniki dtd. Omenili so tudi
nehumam odnos nekaterih 6b-

čanov z visokdm osebnim
stanidarctam io pa dejstvo, da
so prablemi Solstva in otro-
škega varstva ponekod (de-
nimo v Šdškj) še bolj perečd
kot za Bežigradoim.

»SZDL tudi vnaprej ne sirae
stata ob strani, je dejal pred-
sednik izvršnega odbora ob-
čdnsike konference Janez Eig-

ler. Zavzemati se mora, da
bodo objekte dosledno gradili
po sprejetem programu, kakr-
Snekoli spremembe pa je tre-
ba javno obravnavati.« Be-
ferendium je uspel tudi
zato, ker je bdl pro-
gjram natančno razložen,
je bilo rečeno v raapravi.
Bolj na samoupraivni osnavi
se bo fcreba pogovarjati o
vseh prispevkih občanov.

Na sejd so se dogovorili,
da bodo predstavnikii SZDL
in obžinske skupščdne otoiska-
li tiste voddlne enote, kjer je
bila udeležba slaba in se z
občani pogworili o raalogih.
(Zanimdvo je, da je neka
skoipina voldlcev v krajevm
skupnosti Sta.ddon sama pred-
lagala takšen razgoror). Zav-
zeli se bodo za hitrejšo re-
šitev vseh perečih vprašanj,
kl povziročajo nezadovljstvo
med občani.

SklenlK so še, naj bi v kra-
jevnih steupnostih, kjer bodo
gradiM nove šole in vrtce,
predstavniki voldlcev sodelo-
vali v gradbenih odborih oaa-
roma že pri projektiranju,
predstavMlkii javnosti naj bi
sodetovali tudd v komisijah
za sprejem otrok v vrtce.


